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(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

October 7, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, October 10, 2024. This list might change.


1. [bookmark: _Hlk172541182]Jackie Thomas on her own behalf and on behalf of all members of the Saik’uz First Nation, et al. v. Rio Tinto Alcan Inc., et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (41241)

2. Rebecca Adsett v. Alain Labelle (Ont.) (Civil) (By Leave) (41318)

3. Chelsea Rooney, et al. v. Steven Galloway, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (41167)

4. Zhenhong Wu v. Suevilia Development Corporation (Ont.) (Civil) (By Leave) (41239)

5. Loblaw Companies Limited, et al. v. Royal & Sun Alliance Insurance Company of Canada, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (41246)

6. Thomas Stephen Toth v. His Majesty the King (B.C.) (Criminal) (By Leave) (41333)

7. Michael Philippus Brink, et al. v. His Majesty the King (Fed.) (Civil) (By Leave) (41266)

8. Leonard B. French v. Royal Canadian Legion (Dominion Command) (Fed.) (Civil) (By Leave) (41324)

9. Byeongheon Lee v. Elise J. Hallewick (Ont.) (Civil) (By Leave) (41361)

10. His Majesty the King v. David Carignan (Que.) (Criminal) (By Leave) (41186)

11. Wendy Sin Ming Ho v. His Majesty the King in Right of Canada (Fed.) (Civil) (By Leave) (41332)

12. Flying E Ranche Ltd. v. Attorney General of Canada on behalf of His Majesty the King in Right of Canada as represented by the Minister of Agriculture (Ont.) (Civil) (By Leave) (41195)

13. Chief John Fletcher, et al. v. His Majesty the King in Right of Ontario, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (41242)

14. Ahmad Mohammad v. Mohamed Bakr (Ont.) (Civil) (By Leave) (41330)

15. His Majesty the King v. Brandon McNeil (N.S.) (Criminal) (By Leave) (41364)

16. Rochagné Kilian v. College of Physicians and Surgeons of Ontario (Ont.) (Civil) (By Leave) (41189)

17. Dmitri Rybakov v. Dr. Abid Saeed Khattak, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (41277)

18. Lorence Hud v. His Majesty the King (Fed.) (Civil) (By Leave) (41345)

19. His Majesty the King v. Soon Hyong Kwon (Sask.) (Criminal) (As of Right / By Leave) (41322)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 7 octobre 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 10 octobre 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. Jackie Thomas on her own behalf and on behalf of all members of the Saik’uz First Nation, et al. c. Rio Tinto Alcan Inc., et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41241)

2. Rebecca Adsett c. Alain Labelle (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41318)

3. Chelsea Rooney, et al. c. Steven Galloway, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41167)

4. Zhenhong Wu c. Suevilia Development Corporation (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41239)

5. Compagnies Loblaw Limitée, et al. c. Royal & Sun Alliance du Canada, société d’assurances, et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41246)

6. Thomas Stephen Toth c. Sa Majesté le Roi (C.-B.) (Criminelle) (Autorisation) (41333)

7. Michael Philippus Brink, et al. c. Sa Majesté le Roi (Féd.) (Civile) (Autorisation) (41266)

8. Leonard B. French c. Légion royale canadienne (Direction nationale) (Féd.) (Civile) (Autorisation) (41324)

9. Byeongheon Lee c. Elise J. Hallewick (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41361)

10. Sa Majesté le Roi c. David Carignan (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (41186)

11. Wendy Sin Ming Ho c. Sa Majesté le Roi du chef du Canada (Féd.) (Civile) (Autorisation) (41332)

12. Flying E Ranche Ltd. c. Procureur général du Canada, au nom de Sa Majesté le Roi du chef du Canada, représenté par le ministre de l’Agriculture (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41195)

13. Chef John Fletcher, et al. c. Sa Majesté le Roi du chef de l’Ontario, et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41242)

14. Ahmad Mohammad c. Mohamed Bakr (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41330)

15. Sa Majesté le Roi c. Brandon McNeil (N.-É.) (Criminelle) (Autorisation) (41364)

16. Rochagné Kilian c. Ordre des médecins et chirurgiens de l’Ontario (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41189)

17. [bookmark: _GoBack]Dmitri Rybakov c. Dr. Abid Saeed Khattak, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41277)

18. Lorence Hud c. Sa Majesté le Roi (Féd.) (Civile) (Autorisation) (41345)

19. Sa Majesté le Roi c. Soon Hyong Kwon (Sask.) (Criminelle) (De plein droit / Autorisation) (41322)
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